

A SOUND HEART

A sound heart is life to the body, but envy is rottenness to the bones.

Proverbs 14:30 (NK JV)

What does it mean to have a sound heart?

When we fill our heart with the characteristics of God – which He showed us through Jesus – then we can understand what it means to have a sound heart.

The Spirit of God Himself lives in our hearts, so when we allow Him to take over, we begin to live with a sound heart. The problem is that, as humans, we are easily led by envy.

This verse tells us that envy is so potent, it causes rottenness to eat away at our very core; that is, even down to our bones. We need to rely on Jesus and allow Him to help us overcome the natural drive to envy, and to take us to the supernatural by continuing to sow His characteristics into us.

Remember, we are made in the image of God Himself. Therefore, there is no room in our lives for envy.



القلبُ السليمُ

القلبُ السَليمُ حَياةً للجَسِيدِ, أما الحَسنَدُ فَيُنّخِرُ العِظامِ.

ما هو القلب السليم ؟

عِندَما تَمتَلىءُ قلوبُنا بِصِفاةِ الله - كما أُظهَرَ لنا في يَسوعَ المَسيح - عِندَها نَعلَمُ ما هوَ القَلبُ السَليمُ.

إنَ روحَ الله نَفسَهُ يَسكُنُ في قلوبِنا, عِندَما نَسمَحُ لهُ أن يَسودَ عَلينا, آنذاك يَتَضِحُ لنا مَعنى القلبُ السليمُ. المَشكلةُ هيَ, كَبَشر, مِنَ السَهلِ أن نَنقاد للحَسند.

هَذِهِ الآيةُ تُبَييّنُ لنا أنَ الحَسد مَريرٌ لِدَرجةٍ أَنَهُ يُسَبِبُ المرض والتآكل في الصميم حتى العِظام. عَلينا الإتكالُ عَلى يَسوع المسيح والسماحُ لَهُ بِمُساعَدَتِنا لِكي نَتَغَلبُ عَلى مُيولِنا الطَبيعية للحَسد, ويُنقِلنا الى ما فَوق الحياة الأرضية زارعاً فينا اكثر واكثر مِن صِفاتِهِ.

تَذَكَروا أَننا صُننِعنا عَلى صورَة الله ومِثالِهِ. لِذَلِكَ لا يوجَد مَكانٌ لِلحَسَد في حَياتِنا.